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Zápis ze zasedání SR GCA č. 6/2007 
ze dne 11.6.2007 

 
 Členové SR GCA Počet 

Přítomni: J. Kovář, V. Dostál, M. Lapiš, M. Kučerka, , M. Wojnar ,O. Res, J.Giacintova 7 
Omluveni: R. Válka 1 
   

Program jednání: 
1. Kontrola úkolů z předchozích jednání SR: 
 • Doplnění směrnice M. Lapišem – splněno 

• Den otevřených dveří – zpráva přednesena M. Kučerkou – 110 účastníků, zdařilá akce i přes nepřízeň počasí 

• Dopis panu Kobzovi - M. Wojnar- splněno 

• Kooperativa- podepsána smlouva pro podporu TCM – J. Kovář 

 
   

   

2. Zpracování pravidel pro rozhodčí: 
 • Na konci roku 2007 končí platnost licencí všech rozhodčích – březen 2008 bude nové školení pro region 

• Je třeba připravit směrnici pro fungování rozhodčích 
   

 Odpovídá: M. Wojnar Termín: Úkol TRVÁ 

3. VIII. Ročník K+K Monarchie Trophy: 
 o. Res informoval o postupu přípravných akcí pro samotný turnaj. Václav Konvička byl nominován do týmu B. 

účastníkům bude hrazen pobyt, hřiště, strava 50% výdajů seniorskou asociací. 
   

 Odpovídá: O. Res Termín: Úkol TRVÁ 

4. Dotace JM kraje na podporu TCM ze dne 20. dubna: 
 Prezident GCA J. Kovář informoval SR že dotace byla schválena. 
   

 Odpovídá: J. Kovář Splněno 

5. Změna kapitána ženského družstva extraligy: 
 • Současný kapitán  družstva J. Vlašín zaslal SR dopis se žádostí o ukončení jeho kapitánské funkce a 

navrhl do této funkce J. Giacintovou. SR tuto nominaci schválila. 

 
   

 Odpovídá: J.Vlašín, J. Giacintova Splněno 

 
6. Reciprocita s Prosper  Golf  Club Čeladnou: 
 • J. Kovář informoval Správní radu o podepsání reciproční smlouvy mezi kluby GCA a PGCCE. 
   

 Odpovídá: J. Kovář Splněno. 

7. Placení ročních fee: 
 • SR byla informována M. Lapišem o aktuálním stavu – momentálně 60 členů nezaplotilo roční poplatek a 

zůstávají zablokováni. 
• SR uložila M. Lapišovi aj. Giacintové připravit a odeslat dopis s obsahem vyloučení z klubu k datu 31.7.2007.  

   

 Odpovídá: M.Lapiš, J. Giacintova Termín: 30.6.2007 

8. Instalace programu IBM Lotus Notes: 
 SR povolila instalaci programu k evidenci členské základny pro zastupujícího sekretáře a rozšíření tarifu Vodafonu 

o přenos dat. 
   

 Odpovídá: M.Lapiš, M. Wojnar Termín: 30.6.2007 

9. Odsouhlasení došlých faktur vůči GCA: 
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 SR odsouhlasila uhrazení následujících faktur: 

• Viktor Jánošík  
• Speed Press  
 

10. Různé: 
 1. SR vyjádřila souhlas s posílením týmu ženského družstva pro 3. kolo extraligy o 2 hráčky výkonnosti hcp do 

3 s cílem udržet  GCA v soutěži extraligy. J.Vlašín a J. Giacintova jsou pověřeni hledáním takovýchto hráček. 
Vyjádřila souhlas se členstvím v GCA těchto hráček. Uložila J. Vlašínovi zajištění dresů pro tyto hráčky.  

2. SR dala termín do 16.7.2007 k vyjádření stanoviska ke zřízení placené funkce Vedoucího TCM, který by byl 
v zaměstnaneckém poměru vůči GCA. 

3. SR dala k posouzení pořízení velkoprostorového auta k potřebám TCM. 

4. ČSTV Vyškov za neúčast na Valné hromadě chce penalizovat GCA o 15% snížení dotace. J. Giacintova 
pověřena k vyřešení této situace. 

 
   

10. Termín konání příští Správní rady je 16.7.2007 v 19:00 hodin.  

 
Dne: 24.6.2007 
Zpracoval: Jana Giacintova 
 
Za GCA:  
 ………………………………………………….. 
 Prezident Jiří Kovář 


